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Vragen van de leden Yücel en Kerstens (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het bericht dat 
steeds meer kinderen opgroeien in de bijstand (ingezonden 25 november 
2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Steeds meer kinderen groeien op in de 
bijstand»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dit een zorgelijke ontwikkeling is? Kunt u nader 
toelichten hoe het komt dat er steeds meer kinderen opgroeien in de 
bijstand? Wat zouden volgens u de gevolgen voor deze kinderen kunnen zijn? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat werk voor de ouders de meest duurzame oplossing is 
om armoede te voorkomen en dat wanneer dit niet lukt het armoedebeleid 
van gemeentes er op gericht moet zijn dat deze kinderen op een fatsoenlijke 
manier kunnen participeren? 

Vraag 4
Kunt u toelichten wat er tot nu toe gedaan is om ervoor te zorgen dat 
kinderen niet in armoede hoeven te leven? Welke gezinsondersteunende 
maatregelen treffen gemeenten op dit moment om kinderen gelijke kansen te 
geven, zodat zij mee kunnen doen aan sport en cultuur maar bijvoorbeeld 
ook hun verjaardag kunnen vieren? Welke inkomensondersteunende 
maatregelen treffen gemeenten op dit moment om te voorkomen dat 
kinderen in armoede moeten opgroeien? 

Vraag 5
Welke extra mogelijkheden ziet u om kinderen met gelijke kansen te laten 
opgroeien? Hoe gaat u deze mogelijkheden bij de gemeenten stimuleren?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/steeds-meer-kinderen-groeien-op-de-bijstand
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